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GB-1 Algemeen De raad wordt gevraagd om goedkeuring te geven voor 
0,5 fte formatie voor het uitvoeringsplan 
warmte/duurzaamheid beschikbaar te stellen. Welke 
doelen beoogt het college hiermee te behalen en hoe 
verhoudt zich dit tot de overige extra investeringen die 
voor de strategische opgave duurzaamheid worden 
doorgevoerd. 
 

Om de doelen uit het uitvoeringsplan Warmte uit te voeren willen we 
investeren in communicatie en participatie. Dit om per kern een plan 
van aanpak voor de warmtetransitie met onze inwoners te maken. 
 
 
 

GB-2 Algemeen Het college maakt melding van extra budget voor de 
uitvoering van het coalitieprogramma. Graag een 
verduidelijking wat hiermee precies wordt bedoeld. De 
financiële consequenties van het akkoord zijn al 
benoemd. 
 

De financiële paragraaf van het coalitieakkoord bevat: 
a. kosten die voortvloeien uit de specifiek in het akkoord 

benoemde acties( bijvoorbeeld 2 Boa’s en formatie 
accounthouderschap ODR); 

b. extra capaciteit voor een aantal specifieke startnotities. 
Voor de begroting wordt het coalitieakkoord vertaalt in een 
uitvoeringsprogramma. Wanneer er voor de realisatie van het 
uitvoeringsprogramma extra middelen nodig zijn, wordt dit in de 
begroting 2023 specifiek aan de raad voorgelegd. 
 

GB-3 Algemeen De komende jaren moet in het kader van ZBB ruim 5,3 
miljoen aan ombuigingen worden gerealiseerd. De 
aanpak hiervan is complex. Voor 2022 ligt er een 
pakket aan maatregelen van ruim 1,2 miljoen. Hiervan 
is 0,3 miljoen ombuigingen. Inmiddels is 0,7 miljoen 
aan maatregelen gerealiseerd, maar deze 
bezuinigingen vallen in de categorie taakstellingen en 
bezuinigingen. Wij vernemen graag de stand van 
zaken over de 0,3 miljoen ombuigingen. 
 

De categorie Ombuigingen bestaat uit  
- Implementatieplannen Wmo en Jeugd 
- Afstoten van vastgoed en (cultureel) erfgoed 

Zie voor de stavaza de beantwoording bij VVD-1 
- Het gemeentehuis 

Zie voor de stavaza de beantwoording bij VVD-5 
 
In het bestand “Technische vragen 1e Burap 2022” zijn de ZBB 
maatregelen als bijlage toegevoegd. 
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VVD-1  Wat betreft de ZBB-maatregelen moet er in 2023 nog 
€617.00 euro gerealiseerd worden op het gebied van 
vastgoed. Kan er een specificatie gegeven worden van 
hetgeen dat nog gerealiseerd moet worden? 
 

Het onderzoek naar de businesscase is in een afrondende fase en 
wordt in Q4 naar de raad gestuurd.  

VVD-2  Wat is de reden dat ZBB-maatregelen met betrekking 
tot vastgoed lijken achter te blijven lopen? 
 

Er is niet gezegd dat maatregelen achter blijven lopen, er wordt een 
onderzoek uitgevoerd en o.b.v. daarvan komt er een pva om de 
maatregelen te realiseren. 
 

VVD-3  In de kadernota staat het volgende: “De verwachting is 
nu dat de keuze om het vastgoed af te stoten deels 
mogelijk is en de bezuiniging op termijn kan worden 
gerealiseerd.”. Betekent ‘deels mogelijk’ dat er nu al 
zicht is op het feit dat bepaald vastgoed lastig of niet af 
te stoten is?  
 

Het huidige beeld is dat sommige objecten zoals een kerktoren en een 
kanon lastig te verkopen zijn. Dit is een minimaal onderdeel van de 
structurele lasten. Gezocht wordt naar een andere mogelijkheid om 
toch vorm te geven aan het besluit zoals een beheersorganisatie. 

VVD-4  Zo ja, over welk vastgoed hebben we het dan? 
 

Zie antwoord bij VVD-3 

VVD-5  Medio 2022 neemt de gemeenteraad een besluit over 
de verkoop van het gemeentehuis. Kunt u al meer 
informatie geven over wanneer het voorstel aan de 
gemeenteraad zal worden aangeboden? 
 

Na het zomerreces, in september 2022, organiseren we een 
informatiebijeenkomst voor de raad. Vervolgens komen we in oktober 
met een voorstel voor de raad.  
 

VVD-6  Wat betreft de ZBB-maatregelen is er een financieel 
risico met betrekking tot het Wmo door de stijging van 
(hulp)vragen van inwoners. Over een hoe groot risico 
spreken we?  
 

Elk jaar stijgen de Wmo kosten. Dit is ook te zien in de memo 
Kostenontwikkeling Sociaal domein uit april. De te verwachten stijging 
moet nog nader geanalyseerd worden, maar het is realistisch dat de 
kosten met tenminste 200.000 euro toenemen op jaarbasis. Met 
diverse maatregelen proberen we deze stijging te beperken.  
 

VVD-7  Kunt u hiervan een financiële indicatie geven? 
 

Zie VVD-6 
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PvdA-
GL-1 

 In deze kadernota leest men regelmatig dat er nog 
geen rekening is gehouden met nieuw beleid. Dat 
uitvoeringsplannen nog moeten worden gemaakt. Dat 
ook de kosten van beleid voortvloeiend uit het nieuwe 
coalitieakkoord moeten worden doorgerekend.  
 
Wanneer verwacht het college inzicht te hebben in:  
A al het nieuw te ontwikkelen beleid en  
B de kosten die hier mogelijke mee gemoeid zullen 
zijn? 
 

Zie de beantwoording van vraag GB-2 

PvdA-
GL-2 

 In deze kadernota gaat het college uit van een 
prijsinflatie van 3%. Het CPB geeft in haar laatste 
publicatie aan dat de te verwachten inflatie in 2022 zal 
uitkomen op 5,2%. Als deze cijfers kloppen, weke 
gevolgen heeft dat dan op onze begroting? 
 

Voor prijsinflatie gebruiken we 4 verschillende percentages. Dit komt 
doordat we voor specifieke onderwerpen (wegbeheer, ICT en Wmo en 
Jeugd) een specifiekere inschatting kunnen maken.  
Voor de resterende, algemenere budgetten gebruiken we een 
algemenere indexering voor prijsinflatie (BBP). Als de verwachte 
prijsstijging voor deze groep uitkomt op 5,2% betekent dit een extra last 
van €75.000 in de begroting 2023. Hierbij gaan we er van uit dat de 
inflatie op de specifieke genoemde onderwerpen wegbeheer, ICT en 
Wmo en Jeugd wel blijft zoals in de kadernota ingeschat.  
Als het in de kadernota opgenomen budget voor inflatie in 2023  te laag 
blijkt, komen we hier bij de begroting 2023 op terug. 
 

 
 
 


